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GroenLinks afdeling Geldrop-Mierlo en omgeving 

  

Conceptverslag Algemene Ledenvergadering GroenLinks 16 februari 2023 

Plaats: Gemeenschapshuis Zesgehuchten, Geldrop 

Aanvang: 20.00 uur 
 Aanwezig: Mari de Bijl, Piet Brand, Guy Braun, Tineke Christophersen, Jet Duenk (voorzitter), Huub van 

Eembergen, Niek Engbers, Sandra de Haan, Chris Jacobs,  Paul Kuijken, Dries Kuperus, Nicolien Kuperus, Han 

Monteiro, Paul Paijens, Carin Pieper (penningmeester), Lambert Romijnders, Kees Smedema (bestuurslid), David 

Smeulders (bestuurslid), Maurits Spijkerman, Herman Stehouwer (GroenLinks Brabant), Arnie van de Veerdonk 

(GroenLinks Brabant), Simon Wessels (secretaris), Tineke Wieringa.  

Afgemeld: Ehsan Kermani, Hans Klink, Ingeborg Koopman, Leonhard Schrofer, Rob van Stratum. 

1 Opening  

Voorzitter Jet Duenk opent de vergadering en heet de leden welkom. 

Ter inspiratie start de vergadering op verzoek van secretaris Simon Wessels met een kort videofragment van 

Corinne Ellemeet die tijdens het recente landelijke partijcongres vertelt over haar drive (kijk v.a. min. 48:30). Een 

kippenvel-moment. 

Na een snelle voorstelronde deelt Simon nog de volgende informatie:  

- Op 15 maart a.s. zijn er verkiezingen voor provinciale staten en de waterschappen 

- De actuele stand wat betreft het aantal leden per gemeente: totaal van onze afdeling: 154.  

Geldrop-Mierlo 53 | Nuenen 41 | Heeze-Leende 33 | Asten 14 | Someren 8 | Cranendonck 5  

2 Voorstel nieuwe afdelingsgrenzen 
Jet Duenk licht het voorstel toe. Arnie van de Veerdonk (voorzitter provinciale afdeling GroenLinks Brabant) zegt 
namens de provinciale afdeling verheugd te zijn met zo’n positieve ontwikkeling en in te kunnen stemmen. Ook 
de leden uit Nuenen zijn akkoord. De voorzitter feliciteert de nieuwe afdeling. David Smeulders bedankt het 
bestuur voor de goede samenwerking en ondersteuning.  
Arnie van de Veerdonk zal de formaliteiten richting het landelijk partijbestuur in gang zetten. 
De voorzitter concludeert dat de afdeling Nuenen nu ook een bestuur nodig heeft; dit komt bij agendapunt 4 
bestuursverkiezing aan de orde.  
Ook moet het afdelingsreglement naar aanleiding van dit besluit aangepast worden.  
 

3 Functioneren subafdelingen 
Simon Wessels licht toe dat de ALV eerder een afdelingsreglement heeft vastgesteld dat voorschrijft dat er 
jaarlijks een kort verslag over het functioneren van de subafdelingen wordt gedaan. De leden worden gevraagd 
of men zich kan herkennen in het verslag en zo beoordelen over het functioneren van de sub-afdelingen.  
De inventarisatie leert dat de financiën, het secretariaat, contact met nieuwe leden, informeren van de leden 
van de eigen subafdelingen goed verloopt. Het bestuur van Heeze-Leende en Nuenen bestaat uit twee in plaats 
van drie leden (gewenst): dat vraagt dus aandacht, evenals de functioneringscommissie die er tot nu toe nog 
niet was.  
De leden hebben geen opmerkingen, waaruit de voorzitter concludeert dat het goed gaat. 
 

4 Bestuursverkiezing  
- Jet Duenk, Carin Pieper en Simon Wessels zijn herkiesbaar.  
- Ehsan Kermani, David Smeulders en Kees Smedema treden af als bestuurslid.  
- Piet Brand is verkiesbaar als bestuurslid vanuit Heeze-Leende.  
Wat stemprocedure betreft gaan de leden ermee akkoord dat het bestuur als één geheel wordt verkozen; 
schriftelijke stemming per persoon acht men niet nodig. 
De vergadering stemt in met de benoeming van bovengenoemde bestuursleden. Daarmee bestaat het nieuwe 
bestuur uit (in alfabetische volgorde) Piet Brand, Jet Duenk, Carin Pieper en Simon Wessels. Er is een vacature 
voor de functie van campagneleider. 
Vervolgens stelt de voorzitter (na ook hier afspraken over de stemprocedure te hebben gemaakt) aan de 
Nuenense leden voor om David Smeulders en Dries Kuperus te benoemen als bestuur van de nieuwe afdeling 
Nuenen. De Nuenense leden stemmen hiermee in.  
 
 

https://www.youtube.com/watch?reload=9&v=K5kLKbRpxG4


5 Financiën 
De penningmeester Carin Pieper licht de jaarrekening 2022 toe.  
- Het is een druk jaar geweest vanwege de campagnes voor de gemeenteraadverkiezingen.  
- Het partijbestuur heeft per 31-12-2022 de vermogenstoets gedaan. Er was meer geld in kas dan de drempel 

die het partijbestuur hanteert, maar dankzij het beargumenteerd verzoek van de penningmeester, hoeft er 
deze keer geen terugstorting naar landelijk niveau plaats te vinden.  

 
Piet Brand verklaart namens de kascommissie (hijzelf en Teun de Vries) dat de financiële stukken zijn 
gecontroleerd en in orde bevonden. De kascommissie adviseert om het beschikbare campagnegeld meer in te 
zetten voor campagne via sociale media in plaats van voor een papieren campagne (folders en advertenties). 
Ook vraagt de kascommissie meer discipline bij de campagneteams wat betreft het besteden en verantwoorden 
van het beschikbare budget. 
De ALV verleent onder applaus decharge aan de penningmeester/het bestuur.  
 
Carin geeft vervolgens een toelichting op de begroting 2023. Zij heeft twee begrotingen opgesteld, ook één voor 
de nieuwe afdeling Nuenen. De leden van de afdeling én die van de afdeling Nuenen gaan akkoord met de 
voorgelegde begroting.  
 
De voorzitter zegt Carin dank voor het geleverde werk.  
Als kascommissie voor volgend jaar stellen Huub van Eembergen en Lambert Romijnders zich beschikbaar. 
 

6 Instellen functioneringscommissies 
De voorzitter stelt voor om twee functioneringscommissies te benoemen, Rob van Stratum, Tineke 
Christophersen en Hans Klink voor Geldrop-Mierlo en Kees Smedema en Diane Faes voor Heeze-Leende.  
De leden gaan hiermee akkoord. De nieuwe afdeling Nuenen zal op korte termijn een functioneringscommissie 
trachten te benoemen. 
 
Vervolgens gaat het gesprek over het werk van de commissies. Doel is dat zij met de raadsleden en wethouders 
jaarlijks een functioneringsgesprek voeren. Dit zijn geen beoordelingsgesprekken. Opzet is om te komen tot een 
cyclus van gesprekken waarbij (minimaal) 1x per jaar wordt gereflecteerd op het functioneren. Op de ALV geeft 
de functioneringscommissie een mondelinge, globale terugkoppeling daarvan. 
Gesproken wordt over de vraag of de commissie ook gesprekken voert met bestuursleden en 
burgercommissieleden. Besloten wordt dat dit aan de functioneringscommissie zelf wordt overgelaten. 
De voorzitter feliciteert de commissieleden met hun benoeming. 
 

7 Verkiezingen Provinciale Staten en Waterschappen 
Voorzitter Arnie van de Veerdonk meldt dat het provinciale campagneteam hard aan het werk is. Het doet een 
beroep op de leden van de lokale afdelingen, want de provinciale afdeling heeft geen eigen leden.  
Niek Engbers geeft een uitgebreide motivatie waarom hij op de lijst staat. Mari de Bijl vertelt waarom het werk 
van de Waterschappen erg belangrijk is en licht daarmee te waarom hij op de lijst staat van Water Natuurlijk. 
De voorzitter wenst allen veel succes met de respectievelijke campagnes. Op naar een mooie verkiezingsuitslag!  
 

8 Speerpunt bestuur 2023 – 2025 
De voorzitter verwijst naar de bijlage waarin het bestuur een doorkijk geeft van de plannen voor de komende 
twee jaar. Belangrijk aandachtspunt is dat het bestuur zich wil inzetten om het gesprek met en tussen leden en 
vrienden van GroenLinks te bevorderen. We roepen mensen op om actief te worden. 
Een belangrijk aandachtspunt is ook het gesprek over de mogelijke samenwerking met andere partijen. We 
weten dat het landelijk een actueel onderwerp is en daarom is het goed om het nu te bespreken, want alleen 
dan kun je naar bevind van zaken handelen in de aanloop naar volgende gemeenteraadsverkiezingen. Wanneer 
je hierover het gesprek voert in het jaar voor de verkiezingen, dan ben je te laat. Leden uit Heeze-Leende hebben 
aangegeven hierin graag het voortouw te willen nemen: 
 
Sandra de Haan sluit daarop aan: in de pers zie je veel berichten over samenwerking tussen GroenLinks en de 
PvdA. Veel leden vragen: Hoe gaat het nu verder? In Heeze-Leende kijken we niet alleen naar de PvdA, maar 
naar alle mensen en organisaties waarmee we een links progressieve partij zouden kunnen vormen. 
 
In Nuenen heeft GL de afgelopen gemeenteraadsverkiezing al samen met PvdA aan de verkiezingen meegedaan 
en vormen GL en PvdA nu al één fractie. Dries Kuperus en Maurits Spijkerman zeggen uit ervaring dat het 
belangrijkste is of het persoonlijk klikt. Er zijn cultuurverschillen, maar als je daar professioneel mee omgaat, kun 
je prima samenwerken. 
 



Conclusie uit het gesprek is dat nu het verkennen aan de orde is en dat we tijdig een beeld moeten hebben van 
hoe en met wie we de verkiezingen in willen gaan. Dit punt blijft dus op de agenda staan. 
 

9 Ledenactiviteit 
Voorstel is om op zaterdag 24 juni de ledenactiviteit te houden.  
Oproep I: zet dit in de agenda.  
En oproep II: wie heeft een idee hiervoor? Eventueel ook zin om het te organiseren? Laat het ons weten! 
 

10 Verslag ALV 10 februari 2022 
De voorzitter stelt het verslag aan de orde. Geen opmerkingen, dus is de conclusie dat het verslag zonder op- of 
aanmerkingen wordt vastgesteld. Ook nu weer met veel dank voor onze secretaris! 
 

11 Kort overzicht van de politieke stand van zaken  
Maurits Spijkerman, Dries Kuperus, Chris Jacobs en Paul Kuijken vertellen kort iets over wat er lokaal speelt. 
 

12 Rondvraag en sluiting 
Arnie van de Veerdonk geeft haar complimenten voor het verloop van deze ALV en meldt dat er posters zijn die 
gebruikt kunnen worden bij het beplakken van de verkiezingsborden. 
Er zijn verder geen zaken voor de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit af met de leden te bedanken voor hun aanwezigheid en bijdragen en wenst eenieder én 
GroenLinks in het bijzonder succes met de aanstaande verkiezingen. Laten we daar op proosten!  

 


